
 

 

  

PROTOKOLL 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte 2018-12-02  Plats: Idrottens Hus Västerås 

Närvarande:   Maud Widarsson, Willy Malmberg, Kristina Eriksson, Benny Odell, Magnus Jansson 

Förhinder:  Hans-Olof Lomm 

 

1. Ordförande Magnus Jansson  öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

2. Protokoll: Föregående Protokoll godkändes och lades till handlingarna. 
 

3. Skrivelse: Det har inkommit en skrivelse från Anders Olsson, teatermaskinen. Skrivelsen 
avser samordning av vinterväghållning. 
Styrelsen beslutade att Magnus  kontaktar A. Olsson 
 

4. Ekonomi: Maud redogjorde för det ekonomiska läget. Balans- och resultatrapport per den 
30/11 -18 utskickad via e post. 
Maud frågade om attestordningen gällande de fakturor som kommer till föreningen och 
föreslog att den som gör beställningen också gör en sak attest så vi får koll på utgifterna. 
Beslut: Styrelsen beslutade att beställaren sakattesterar fakturan innan slutattest. 
 

5. Rapport från ledamöter: 
Benny berättade att han varit i kontakt med IP-Only gällande bortforslingen av 
vägtrummorna som ligger i korsningen vid Skilåvägen. Man skulle prata med arbetsledningen 
så att dessa kom bort.  
 

6. Övriga punkter att behandla:  
Det togs upp gällande de vägtrummor som ligger i korsningen till Skilåvägen. 
Beslut:Willy pratar med Östmark om han kan ta bort dessa. 
Gällande slyröjningen så kollar Willy vidare. 
 

7. Övriga frågor:  
Inga övriga frågor 
 

8. Nästa Möte:   
Blir den 17/2-19 på Idrottens Hus I Västerås kl:10.00 
 



9. Avslutning:  
Ordförande avslutade mötet och önskade alla God Jul o Gott Nytt År 

 
 
……………………………………………………  ……………………………………………….. 
Magnus Jansson, ordförande.  Benny Odell sekreterare 
 
 


